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Dnia 20.06.2024 roku odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej w pełnym składzie. 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący, powitał obecnych członków Rady oraz 
Zarządu; stwierdził quorum – 9 obecnych członków rady.  
Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia Rady Nadzorczej.  

1. Otwarcie posiedzenia Rady Nadzorczej.  
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu.  
5. Informacja na temat przebiegu walnego Zgromadzenia Członków wraz z 

analizą wykonania uchwał.  
6. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN.  
7. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
8. Sprawy różne.  
9. Zamknięcie posiedzenia Rady Nadzorczej.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  
Przewodniczący poinformował, że na ostatnim posiedzeniu nie podjęto uchwał.  
W kolejnym punkcie Zarząd przedłożył Radzie informację na temat przebiegu 
Walnego Zgromadzenia Członków wraz z analizą wykonania uchwał, którą 
wcześniej otrzymali członkowie Rady. Członkowie Rady ze swej strony przekazali 
pozostałym uczestnikom posiedzenia uwagi otrzymane od obecnych na 
spotkaniach mieszkańców.  
Przewodnicząca Komisji finansowo – windykacyjnej poinformowała, że komisja 
odbyła spotkanie i omówiła z pracownikiem windykacji sytuację kilku dłużników. 
Komisja GZM nie miała spotkania.  
Protokół z ostatniego posiedzenia Rady przyjęto i podpisano.  
W ramach spraw różnych złożono informację na temat układania światłowodu w 
budynkach BSM, omówiono sposoby dostarczania sygnału do lokali mieszkalnych 
po sieci koncentrycznej i światłowodowej. Następnie omówiono postęp prac w 
zakresie ocieplania stropodachów, koszt mycia elewacji budynku Wojska 
Polskiego 11-13. Zarząd poinformował członków Rady o planowanym wzroście 
opłaty za telewizje cyfrową.  
Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 
 


